

PHARMACY AND POISONS ORDINANCE
藥劑業及毒藥條例
(Chapter 138)
(第138章)
WHOLESALE DEALER LICENCE
批發商牌照

茲發出牌照予 of
HEALTHCARE ASIA (HONG KONG) LIMITED (其地址為

ROOM B, 2/F, SUNSHINE PLAZA,

17 SUNG ON STREET, HUNG HOM, KLN

is hereby licensed to sell or supply by wholesale dealing poisons and the said premises
pharmaceutical products at

以批發經營方式，在上述處所內銷售或供應毒藥及藥劑製品，

until the 29 day of June 2020

直至

inclusive, subject to the conditions endorsed hereon.

(該日包括在內)，但須受本牌照上所批註的條件規限。

Dated this 30 day of June 2019

日期：

Fee \$ 625
牌費：


T. C. MAN 代行
for Pharmacy and Poisons Board
藥劑業及毒藥管理局

CONDITIONS
條件

- This licence only authorizes the holder to store pharmaceutical products and poisons at :
本牌照只授權持牌人將藥劑製品及毒藥存放於：
(i) ROOM B, 2/F, SUNSHINE PLAZA, 17 SUNG ON STREET, HUNG HOM, KLN
- The person in charge of poisons/pharmaceutical products of the licence holder:
本牌照持有人的毒藥/藥劑製品負責人為：
CHAN KIN FUNG
- The licence holder must obtain approval from the Pharmacy and Poisons (Wholesale Licences) Committee ("the Committee") prior to any change in the person in charge of poisons/pharmaceutical products (or his deputy) and such person(s) must be considered fit and proper to the satisfaction of the Committee.
本牌照持有人必須於更改毒藥/藥劑製品負責人（或其副手）前獲得藥劑業及毒藥（批發牌照）委員會（“委員會”）的批准，而有關人士必須為委員會認為滿意的適當人士。
- The licence holder shall notify the Committee in writing of any change in its proprietor, partner(s), or director(s) within one month from the date of the change.
本牌照持有人必須於其東主、合夥人或董事作出任何更改後一個月內，以書面通知委員會有關更改。
- The licence holder shall furnish any information relating to this licence as reasonably required by the Committee.
本牌照持有人必須在委員會的合理要求下提供任何與此牌照有關的資料。
- The licence holder and all its personnel shall comply with the licensing conditions of this Licence to the satisfaction of the Committee.
本牌照持有人及其所有員工必須遵守本牌照上所列的條件，並為委員會所滿意。
- The licence holder and all its personnel shall comply with the Laws of Hong Kong which relate to drugs.
本牌照持有人及其所有員工必須遵守與藥物有關的香港法例。

8. Save with the consent of the Committee, the licence holder shall not sell or deal in any listed psychotropic substances unless under the supervision of a registered pharmacist.
除得到委員會同意外，本牌照持有人不得在沒有註冊藥劑師監督下出售或經營任何列明的精神藥物。
9. All poisons shall be kept in locked receptacle except when in use and when the person in charge of poisons (or his deputy) is present.
所有毒藥須保存於緊鎖的盛器內，但如在使用時及在掌管毒藥負責人（或其副手）在場則除外。